
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
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Štev.:    011- 0013/2012-8  
Datum:  08. 06. 2012    
   

Z A P I S N I K 
 
13. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 6. junija 2012 ob 
20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Frank Breskvar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane Dvanajščak, 
Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, Marko Jovič, Harison Kirinčič, Erland Košec, Anton Potočnik, Franc 
Rejec, Anton Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: -  
Odsotni: - 
 
Vabljeni na sejo: Predsednica NO občine Biserka Pogačar,   
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Mateja Tavčar, Helena Čuk, Simona Kostrevc, Boris Krnjajič, 
Franci Petkovšek, Barbara Velkovrh in dopisnica Našega časopisa Špela Arh. 
 
Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 12. redne 
seje, na katerega ni bilo pripomb in je bil kot predlagan tudi sprejet.  
 
Svetnikom občinskega sveta je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 

1. Predlog Razvojnega programa občine 2012- 2022  
2. Predlog za podelitev občinskih priznanj v letu 2012 
3. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v 

Občini Dobrova-Polhov Gradec 
4. Vprašanja in pobude svetnikov 
5. Razno 

- seznanitev s Poročilom o uresničevanju Programske zasnove in materialnih   
     vprašanj Našega časopisa  

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
  
Ad 1) Predlog Razvojnega programa občine 2012- 2022  
Župan je svetnike seznanil o prispelih pripombah in predlogih na osnutek razvojnega programa občine 
ter je svetnikom pojasnil na kratko bistvene koncepte same zasnove razvojnega programa, ki je pričel 
temelje dobivati že na začetku mandata, z analizo stanja po področjih, ki se je nadgradila z razvojnimi 
usmeritvami in prioritetnimi projekti.  
Župan je v nadaljevanju predstavil prejete pripombe odbora za zdravstvo, odbora za družbene 
dejavnosti in odbora za komunalo ter dodatna predloga svetnikov Harisona Kirinčiča in Roberta 
Grdadolnika, ki so jih svetniki z gradivom tudi prejeli. Obenem pa je svetnike seznanil s predlogom 
dveh amandmajev, katerih vsebina upošteva konkretne in utemeljene pripombe odborov ter obeh 
svetnikov, ki so sodelovali v postopku dajanja pripomb na osnutek predlaganega akta.   
Po predstavitvi je župan pozval svetnike k razpravi, v kateri so sodelovali svetniki Frank Breskvar, 
Robert Grdadolnik, Harison Kirinčič, Anton Potočnik in Bojan Demšar.  Frank Breskvar je opozoril na 
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zakonske določbe s področja urejanja prostora, vezane na predlagani drugi amandma, Robert 
Grdadolnik je predstavil svoje videnje na predlog razvojnega programa, kjer pogreša smer večanja 
objektivnosti razvoja, področje požarne varnosti, poplavne varnosti in tudi drzne poteze v smislu 
prevzemanja tveganja za dosego rezultata. Svetnika Harisona Kirinčiča je zanimalo, ali občino sprejem 
programa omejuje na kakšnem področju, npr. čez obdobje pet let, ko se pojavi prioriteta, ki sedaj še 
ni določena? Svetnika Antona Potočnik je zanimalo, ali je gradnja razglednega stolpa vključena v 
razvojni program. Svetnik Bojan Demšar pa je bil mnenja, naj se razvoj enakomerno širi po območju 
celotne občine, ne glede na politične mandate in razvojni program je tako namenjen dolgoročnemu 
planiranju. Župan je mnenja, da bo država na področju gradenj morala sprejeti še dodatne ukrepe v 
smislu sanacije obstoječega zazidanega prostora, saj je v občinskem prostoru veliko neurejenih 
gradenj. Prav tako je povedal, da ne mara prevelikih tveganj, temveč raje ohranja treznost in 
upošteva realnost, seveda pa pri izvajanju projektov drzno vplivati na vse dejavnike, ki pripomorejo k 
uresničitvi ciljev. Povedal je tudi, da če se pokaže nova prioriteta, drugačna razvojna pot, se seveda 
takoj pokrene aktivnosti, saj je nenazadnje Razvojni program živ dokument. Gradnja razglednega 
stolpa pa je predvidena v poglavju, ki ureja razvoj turistične infrastrukture.  
Po zaključeni razpravi je župan svetnikom predlagal v sprejem naslednja amandmaja:  
 
Sklep 89/1/13 
k 1. AMANDMAJU : 
»V poglavju 3.4 Infrastruktura in oskrbne dejavnosti. 3.4.1 Ceste, se doda odstavek: 
»Z obnovo cest, izgradnjo pločnikov in avtobusnih postajališč, rednega vzdrževanja občinskih cest ter 
vzdrževanja in gradnje javne razsvetljave, je za večjo prometno varnost pomembna tudi ureditev 
državnih cest v smeri vzhod - zahod od Ljubljane proti Polhovem Gradcu in naprej proti Gorenji vasi in 
v smeri vzhod - zahod od Horjula preko občine Dobrova – Polhov Gradec proti Gorenji vasi«.   
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 90/2/13 
k 2. AMANDMAJU 
»V poglavju 3.1 Stanje prostora se besedilo na 11 strani, ki se nanaša na nelegalne gradnje spremeni 
tako, da se glasi: 
»Na celotnem območju občine so velik problem nelegalne gradnje. Legalizacija obstoječih nelegalnih 
gradenj za stanovanjske objekte, za stalno bivanje in za kmetijske objekte poskuša občina urejati na 
tri načine:  
• z vključitvijo v območje naselja  
• z vključitvijo v območja razpršene poselitve  
• nelegalna gradnja dobi status obstoječe razpršene gradnje v primeru, da nelegalne gradnje ni 
možno sanirati na enega izmed zgornjih načinov.  
Legalizacija je možna na celotnem območju občine, če ni v nasprotju z varstvenimi režimi prostora. 
Pogoji se določajo v izvedbenem delu občinskega prostorskega akta, katerega skladnost z zakonodajo 
morajo potrditi resorna ministrstva.« 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Besedilo razvojnega programa se uskladi s sprejetima amandmajema. Župan je dal na glasovanje tudi 
sprejem razvojnega programa:   
 
Sklep 91/3/13 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme vsebino Razvojnega programa občine Dobrova- 
Polhov Gradec za obdobje 2012 do 2022.« 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 2) Predlog za podelitev občinskih priznanj v letu 2012 
Župan je svetnike seznanil, da je prišla naknadno še pobuda oziroma predlog Gasilske zveze Dolomiti 
za nagraditev uspešne tekmovalne ekipe iz prostovoljnega gasilskega društva Šentjošt, ter je svetnike 
pozval k razmisleku o možnostih za podelitev občinskih priznanj. V nadaljevanju je predal besedo 
predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Bojanu Demšarju, da svetnikom 
predstavi predlog nagrajencev v letu 2012.  

Bojan Demšar je svetnikom predstavil delo komisije ter povedal, da se komisija vsako leto sreča z 
izzivom, kako izmed predlaganih priznanj izbrati prave vrednote, paziti, da se priznanja ne 
razvrednotijo in še na polno pomislekov, ki poleg pravil pojavijo pri odločanju o sprejemu predlogov. 
Kot predsednik komisije predlaga, da na predloge komisije za podelitev priznanj odločitev o podelitvi 
le-teh sprejme občinski svet s sklepom, predlagani nagrajenci za leto 2012 pa so naslednji:  
1. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju gasilstva v občini prejme 
Janez Stanovnik, rojen 12.10.1969, stanujoč Briše pri Polhovem Gradcu 24, 1355 Polhov Gradec.  
Predlagatelj je PGD Polhov Gradec. 
2. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju društvenega življenja v občini  v prejme 
Angela Cankar, rojena 03.09. 1932, stanujoča Pristava pri Polhovem Gradcu 9, 1355 Polhov Gradec.  
Predlagatelj je Klekljarsko društvo Polhov Gradec. 
3. Priznanje občine za izkazano prizadevnost  na področju javnega življenja v občini prejme 
Andrej Urbančič, rojen  10.05. 1965, stanujoč Brezje pri Dobrovi 54, 1356 Dobrova.  
Predlagatelj je Krajevna skupnost Dobrova. 
4. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju društvenega življenja v občini prejme 
Darja Plestenjak,  rojena 26.02.1972, stanujoča Črni Vrh 38, 1355 Polhov Gradec.  
Predlagatelj je Krajevna skupnost Črni Vrh.  
5. Priznanje občine za izkazano prizadevnost pri izgradnji nove vodne vrtine v Brezju pri Dobrovi 
prejme 
Vodovodni odbor Brezje v sestavi članov Rožmanec Albin, Urbančič Franc, Dolinar Urban, Božidar 
Žvokelj in Primož Grom.  
Predlagatelj je Krajevna skupnost Dobrova.  
6. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju gasilstva v občini prejme 
Alojz Rozman, rojen 20. 02. 1951, stanujoč Šujica 73, 1356 Dobrova.  
Predlagatelj je Prostovoljno gasilsko društvo Dobrova.  
7. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju društvenega življenja v občini prejme 
Rajko Škrlj,  rojen 21.12.1947, stanujoč Polhov Gradec 108, 1355 Polhov Gradec.  
Predlagatelj je Planinsko društvo Blagajana. 
 
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Anton Zibelnik, Franc Bradeško, Erland Košec in 
župan Franc Setnikar. Anton Potočnik se je strinjal, da se je potrebno pri odločanju z vso skrbnostjo 
odločati, zanima pa ga, ali je javljanje na razpis odraz splošnega stanja ljudi oz. ali vlada apatija? 
Župan je mnenja, da je nabor predlagateljev velik, razpis je namenjen preko štiriinštiridesetim 
društvom v občini, krajevnim skupnostim, svetnikom in drugim ter mora biti vsak pri sebi dovolj 
samokritičen in tudi predlagati posameznike, v kolikor ocenijo, da so storili nekaj pozitivnega za širšo 
skupnost. Vsak bi lahko poslal le e-mail županu, upravi ali pa vsaj opozoril na pomemben dogodek ali 
osebo, tako da izgovora na tem področju ne more biti. Franc Bradeško je predlagal, da sej podeli 
občinsko priznanje tekmovalni gasilski ekipi za dosežen velik uspeh, ker meni, da si nagrajenci na 
državnem nivoju zaslužijo tudi priznanje domače občine, pri čemer sta ga svetnika Erland Košec in 
Anton Potočnik podprla.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednja sklepa:     
 
Sklep 92/4/13 
»Občinska priznanja za leto 2012 občinski svet podeli dobitnikom priznanj,  v predloženem besedilu 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. « 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Sklep 93/5/13 
»Občinski svet podeljuje Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju gasilstva v občini- za 
ekipni uspeh ekipi članov A PGD Šentjošt na državnem tekmovanju. « 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 3) Predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in 
varstva v Občini Dobrova-Polhov Gradec 
Župan in predsednica Odbora za družbene dejavnosti Ana Zorc sta svetnikom predstavila razloge za 
sprejem obravnavanega akta. Namreč zakonsko je dopustno, da se za opravljanje javne službe na 
področju vzgoje in izobraževanja lahko podeli koncesija zasebnemu vrtcu in tudi zasebniku, če 
izpolnjuje pogoje za izvajanje javno veljavnih programov. Koncesija se dodeli z odločbo lokalne 
skupnosti na podlagi javnega razpisa. Zakonska določila so povzeta tudi v predlaganem Odloku o 
podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva v Občini Dobrova-Polhov 
Gradec. Odbor za družbene dejavnosti je predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje programa 
predšolske vzgoje in varstva v Občini Dobrova-Polhov Gradec obravnaval in ocenil, da je potreben za 
sprejetje glede na stanje otrok, ki čakajo na sprejem v vrtec. Prav tako pa je občina tudi dolžna začeti 
postopke za zagotovitev dodatnih prostih mest v javnem vrtcu ali razpisati koncesijo.  
 
V razpravi so sodelovali svetniki Marko Jovič, Ana Zorc, Harison Kirinčič, Anton Potočnik, Andreja 
Dolinar. Marko Jovič podpira predlog, je mnenja, da je storjen korak naprej. Zanimalo pa ga je stanje 
v vrtcih, glede na informacijo, da je velik navala in da se pričakuje, da občina ne bo zmogla zagotoviti 
vseh potrebnih mest ?  Predvsem menda z otroci, ki čakajo na vpis že drugo leto ali več in gre za 
otroke drugega starostnega razreda? Župan je pojasnil, da je cilj občine vključiti čim več otrok, seveda 
v skladu z normativi ter odpreti še dva dodatna oddelka do začetka septembra. Na upravi se 
pripravljajo analize vpisanih otrok in skupaj s šolami oz. vrtci izdeluje najboljše možne rešitve v danih 
pogojih. Harison Kirinčič je bil skeptičen v zvezi s trajanjem podelitve koncesije za obdobje desetih let, 
saj po njegovem mnenju je iz podjetniškega vidika rizično. Župan se je strinjal, prav tako pa je 
povedal o preveritvi možnosti nakupa hiše v Gabrju za namen rekonstrukcije v potrebne oddelke vrtca, 
da pa je cena lastnika bila zastavljena previsoko, in bi stroški nakupa in rekonstrukcije bili absolutno 
previsoki. Občina je v zadnjih nekaj letih iz 6 povečala zmogljivost varstva na 19 oddelkov, ter da 
razume mamice, ki se srečujejo s problemom iskanja vrtca.  Povedal je svetnikom tudi o uvedbi 
novega centralnega čakalnega seznama, ker občina tako dobi takojšen vpogled stanja na obeh  šolah.  
Prav tako je povedal, da bo s sprejemom Odloka podana možnost za objavo razpisa, v kolikor bo to 
potrebno, bo pa občinski svet predhodno o tem obveščen.  
Po zaključeni razpravi je predlagal svetnikom v sprejem naslednji  

 
Sklep 94/6/13 
»Občinski svet sprejme Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje programa predšolske vzgoje in varstva 
v Občini Dobrova-Polhov Gradec po hitrem postopku. « 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov 
Grdadolnik R.  Podelitev subvencij za otroke brez možnosti varstva v javnih vrtcih 
Potočnik A.  Pobuda za postavitev javne razsvetljave okrog OŠ na Dobrovi   
Potočnik A.  Uvedba avtobusnega prometa do Dobrove?   
Demšar B. Pobuda za ureditev krožnega prometa-rondoja pri ŠRC Gabrje  
Dolinar A. Kako potekajo pogovori za sanacijo ceste skozi Podsmreko?  
Dolinar A.  Možnosti brezplačne uporabe dvorane na Dobrovi?  
Rejec F.  pregled javnih objektov za potrebe LEK-  OŠ PG- zamakanje?  
Dvanajščak S.  Pobuda za prestavitev ceste skozi Polhograjsko graščino 
Košec E. Pobuda za odprtje glasbene šole na Dobrovi  
Jovič M.  Vzdrževanje javnih- zasebnih površin? Zaraščenost v Gabrju?  
Jovič M. Pobuda za obvezno seznanjanje OS z gradivi, naslovljenimi na občinski svet! 

Zorc A. 
Pobuda za postavitev ogledala na Šujici proti št. 42-nepregleden del cestišča, 
pri novogradnjah  
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Na vprašanje svetnika Gradadolnika je povedal, da predlog zakonsko ni dopusten. Svetniku Potočniku 
je povedal, da je postavitev ograje za določitev šolskega okoliša v planu investicij OŠ Dobrova. 
Svetilnost javne razsvetljave pa je določena z državno uredbo, občina pa je tudi z različnimi ukrepi 
pristopila k uresničevanju pogojev po tej uredbi. Z LPP se vodijo pogovori za uvedbo novih integriranih 
linij, s povečanjem števila avtobusnih prevozov, problemi so pri izdajo soglasja na državi, je stalna 
naloga občine. Takoj, ko bo nared, bo občinski svet s predlogom prvi seznanjen. Župan je svetniku 
Demšarju povedal, da je pobuda skupaj z ostalimi podana na Direkcijo RS za ceste, ki je upravljavka 
države- regionalne ceste, občina pristojnosti na tej cesti nima. Župan je svetnici Andreji Dolinar 
povedal, da so roki za odpravo poškodb na cesti v Podsmreki določeni na izvedbo v mesecih junij-julij, 
izdelan je elaborat odprave poškodb oz. sanacije, ne bo šlo pa za celo novo preplastitev. Župan je 
prav tako povedal o pravilih in možnostih najema oz. uporabe športnih dvoran, kjer trenutno 
brezplačna uporaba v Pravilniku ni predvidena. Svetniku Rejec Francu pa je povedal o poteku del na 
OŠ Polhov Gradec, kjer ima občina probleme z zaključkom gradbene pogodbe, s sanacijo delov, kjer 
se pojavlja vpliv zaledne vode. Povedal je tudi to, da si stanovski kolegi, ki so bili na obisku pri 
ravnateljici šole, zelo želijo, da bi tudi sami imeli take objekte. Svetniku Dvanajščaku je župan povedal, 
da si občina že vrsto let prizadeva prestavitev in/ali obnovo ceste skozi grad, ampak pristojno 
ministrstvo pravega posluha za občino zaenkrat še ni našlo. Župan je svetniku Košcu na njegovo 
pobudo povedal, da se glasbena šola na Dobrovi že ustanavlja, v obliki zasebnega zavoda oz. društva, 
so se tudi že javili na občinski razpis za podporo k razvoju dejavnosti. Problem se pojavlja pri iskanju 
ustrezne lokacije za delovanje le-te. Marku Joviču je župan povedal, da so zemljišča v Gabrju, ki jih je 
izpostavil, v zasebni lasti, da občina na njih ne more izvajati posegov, za javne površine pa poskrbi. 
Ljudje pa skrbijo za urejenost, tudi na obcestnih zemljiščih le tam, kjer se njim zdi smiselno. Na 
vmesna vprašanja svetnika Joviča je svetnikom podal še informacije o poteku projektov državnih 
prostorskih načrtov, kot so plin, elektrika, kjer ni nič novega, v DPN poplavne varnosti pa predlagatelj 
dela naprej po predvidenem postopku, do sedaj občina ni bila povabljena nikamor drugam, kar 
občinski svet ne bi še vedel. Prav tako pa je svetnike na grobo seznanil o poteku zbiranja interesov za 
pristop k gradnji novega poslovno trgovskega centra, s predvideno lokacijo na obstoječi lokaciji stare 
stavbe kmetijske zadruge na Dobrovi.  Svetnike bo sprotno seznanjal z novimi informacijami o poteku 
projekta. Župan se je strinjal s pobudo, da vse gradivo, ne glede na to, da ni primerno za odločanje na 
občinskem svetu, pa je le-to  naslovljeno na njega, občinski svet dobi v vednost, pobudi pa se je 
pridružila tudi svetnica Andreja Dolinar.    
  
Ad 5) Razno 
- seznanitev s Poročilom o uresničevanju Programske zasnove in materialnih   
vprašanj Našega časopisa  
Župan je povedal, da so svetniki z gradivom prejeli navedeno Poročilo.  
 
Prav tako pa so svetniki prejeli v seznanitev tudi konsolidirano premoženjsko bilanco občine za leto 
2011, po stanju na dan 31. decembra tekočega leta. Posredni in neposredni uporabniki občinskega 
proračuna in ožji deli občin morajo sestaviti premoženjsko bilanco in jo do 30. marca predložiti za 
finance pristojnemu organu občine, ki jo do 30. aprila  predloži ministrstvu, pristojnemu za finance. 
Končna konsolidirana bilanca je sestavljena iz bilanc stanja občine ter vseh neposrednih in posrednih 
proračunskih uporabnikov.  
V konsolidirani premoženjski bilanci Občine Dobrova – Polhov Gradec je tako vključeno premoženje 
Občine Dobrova – Polhov Gradec, Javnega zavoda Polhograjska graščina, Osnovne šole Dobrova ter 
Osnovne šole Polhov Gradec, katerih ustanoviteljica je Občina Dobrova – Polhov Gradec.  

Zahvalil pa se je tudi vsem, ki so sodelovali v postopku priprave Razvojnega programa občine, so 
podajali pripombe in predloge, še posebej pa Heleni Čuk iz uprave.  
Povabil je svetnike in svetnice na otvoritev nove pridobitve v Črni Vrh, na Knjižnico pod krošnjami v 
Polhov Gradec, na slavnostno sejo 22. junija v Polhograjsko graščino ter obisk Čajanke pri grofu 
Blagaju in podelitev občinskih priznanj ter na otvoritev nove pridobitve v Šentjoštu.    
 
                               Seja je bila zaključena ob 22.40 uri.  
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                                              
                                                                                            Franc Setnikar 

                                                                                          župan  

 


